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Jegyzőkönyv 

Készült: a Csévharaszt Község Önkormányzat Dísztermében 2015. szeptember 03-án 

megtartott képviselő-testületi ülésről, hangfelvételről. 

Jelen vannak: Mocsáry Balázs polgármester, Antal Erzsébet aljegyző, Kovács György 

alpolgármester, Fodor Imre képviselő, Pulisch József képviselő, Szép Hajnalka képviselő, 

Kaszaláné Bán Anikó képviselő. 

Távol:Tóthné Rakusz Julianna képviselő. 

Hitelesítő: Szép Hajnalka képviselő, Fodor Imre képviselő. 

Mocsáry Balázs polgármester üdvözli a megjelenteket és megállapítja a képviselő-testület 

határozat képességét, mivel a megválasztott 7 képviselőből jelen van 6 fő. 

A képviselő-testület a kiküldött napirendi pontokat elfogadta. 

Napirend: 

 

1. Régió SC Egyesület támogatási kérelme 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

2. Hozzájárulás a Monori Rendőrkapitányság vezetőjének kinevezéséhez  

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

3. Gépjármű vásárlása az önkormányzat és a polgárőrség részére  

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

4. Szociális tűzifa pályázaton való részvétel elhatározása    

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

      5.Egyebek (temető vízellátása, a Nyáregyházi u. 46. sz. ingatlan bérbeadása, stb…) 

 
 

 

1.napirendi pont tárgyalása: Régió Sc Egyesület támogatási kérelme 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy a képviselő-testület áprilisban már szóban 

támogatásáról biztosította Szécsényi Pált. Az egyesület vezetője pályázatot nyújtott be, amihez 

a hiánypótlás az elektronikus aláírás, pótlásra került augusztus 31-ig. Tehát a TAO-s pályázat 

eredményére még várni kell. A felnőtt csapatot benevezte a bajnokságra, ezért a pályázat 

kedvező elbírálásig szüksége lenne az egyesületnek támogatásra. Jelenleg a 27 fős keretből 18 

fő csévharaszti lakos. A csapat további támogatása függ az elért eredményektől. Az őszi 

fordulóban, ha a közép mezőnyben végeznének az jó lenne. 

 

Kovács György alpolgármester: A foci csapat támogatásával a csévharaszti gyermekeknek 

hobbit biztosítunk. Egy jobb jövőt támogatna a képviselő-testület és egy hagyományt is 

felelevenít. Nagyon lelkes a csapatvezető, példaértékű  a hozzá állása. Támogatni kell. 
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17, 25 órakor Tóthné Rakusz Julianna képviselő megérkezett. 

 

Pulisch József képviselő: A sportpályával kapcsolatban van előre lépés, hiszen lennének hazai 

mérkőzések is. Korábban jelezte a világítás, öltöző problémát. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A pályázat elbírálása folyamatban van és csak sikeres pályázat 

esetében tudja a képviselő-testület támogatni a pálya felújítását. Addig a helyi mérkőzések 

Pándon kerülnek megtartásra, ott a legolcsóbb a pálya bérlése. Az öltözőt ideiglenesen 

Herczegék fogják biztosítani. Nyertes pályázat esetén már februárban, márciusban meg lehet 

kezdeni a pálya felújítását.  Szécsényi Pál elmondta, hogy sok mindent társadalmi munkában 

fognak elvégezni. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Ha már elindultunk azon a vonalon, hogy a csévharaszti 

focit támogatjuk, akkor most adjunk lehetőséget nekik.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

64/2015.(IX.03.) önkormányzati határozata: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Régió Sc részére a 2015 évi bajnokságon való részvételi 

költségégére 700 000 Ft támogatást állapít meg. 

 

Megbízza a polgármestert, hogy a költségvetés módosításakor 

vegye figyelembe. 

 

Határidő: azonnal  

Felelős: képviselő-testület 

  polgármester 

 

 

 

2. napirendi pont tárgyalása: Hozzájárulás a Monori Rendőrkapitányság vezetőjének 

kinevezéséhez    

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A megyei rendőrkapitány kéri, hogy a képviselő-testület 

véleményezze a monori rendőrkapitány kinevezését. Baár Pál r. ezredes már bemutatkozott a 

képviselő-testületnek. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 
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Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

65/2015.(IX.03.) önkormányzati határozata: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete  

az 1994. évi XXXIV. törvény 8.§ (2) alapján támogatja Baár Pál 

rendőr ezredesnek a Monori Rendőrkapitányság 

kapitányságvezetői munkakörébe történő kinevezését 

Munkájához sok sikert kíván! 

 

Határidő: azonnal  

Felelős: képviselő-testület 

  polgármester 

 

 

 

3. napirendi pont tárgyalása: Gépjármű vásárlása az önkormányzat és a polgárőrség részére 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester tájékoztatásként elmondja, hogy ebben az évben eddig milyen 

összegek felhasználásáról hozott már döntést a képviselő-testület. A CSÉV_KA Kft részére: 

450 e Ft, 1250 e Ft törzstőke emelésre, 4x1 millió forint tagi kölcsön, szabadidős rendőr 

foglalkoztatása: 600 e Ft, térfigyelő kamera vásárlása: 1016 e Ft, családsegítő nyári tábor: 250 

e Ft, civil szervezetek támogatására +400 e Ft, temető vízellátására: 200 e Ft vagy 850 e Ft, 

attól függően, hogy a testület hogy dönt. Településszerkezeti terv módosítsa: 635 e Ft, Felső 

Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesület kamatai lakásság arányosa 216 e Ft, Varsolc 

támogatása: 150 e Ft, pályázatin önerő gépkocsi vásárlásra 1412 e Ft, kis busz vásárlása, 

vasadnak elszámolás 800 e Ft, 2013. évi normatíva visszatérítés 2266 e Ft, ami szintén a 

tartalékot csökkenti, civilközpont tervezési költségéből ebben az évben 1500 e Ft kerülne 

kifizetésre. Plusz kiadás még a Fehér Gyolcs Alapítvány megszűnésével a Monori Gondozási 

Központ vette át a dolgozókat és eddig 1 millió forint kiadást jelentett. Összesen egy 17 millió 

forint, ami már tartalmazza az autók vásárlását is. Azt most még nem lehet megmondani, hogy 

az iparűzési adóból mekkora bevétel lesz. Az első félévi befizetések alapján 5-8 millió forinttal 

több fog befolyni a tervezetnél. A következő ülésen már talán tudni lehet, hogy a decemberi 

feltöltések, hogy alakulnak.  A betervezett feladatok közül a Petőfi utcai játszótérnél el kell 

dönteni, hogy a betervezett teljes összeg kerül elköltésre vagy csak egy része és tavasszal kerül 

befejezésre. Fodor képviselő jelezte, hogy lenne egy eladó kisbusz, ami kedvező lenne az 

önkormányzatnak. A gk.  szervizkönyve le van ellenőrizve. A busz nem lenne minden napos 

használatban, de sportolók hétvégi szállítását meg lehetne oldani. Nyugdíjasok a fellépésekre 

eltudnának vele menni, valamint az iskolásokat is versenyekre tudná vinni. 

 

Kovács György alpolgármester: A kisbuszt a polgármesterrel együtt megnézte, kipróbálta. 

Nagyon jó esztétikai állapotban van. Műszakilag üzemszerű motor hangja van, jó a 

menettartása, sebességet jól veszi, fék jól működik. Utastere tágas, 9 személyes, 

személygépkocsi kategóriában. Tágas raktérrel rendelkezik.  Jobb első sárvédőnél van egy 

enyhe horpadás. A gumik megfelelő állapotúak. 68 000 km-t futott autóról van szó., tehát  
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áruszállításra nem  használták. Vezetett szervizkönyve van, amit le is ellenőrzött a 

márkaszervizben. Ezzel a gépkocsival hosszútávra lehet tervezni. Az is fontos, hogy a 

lakosságnak milyen igénye van, hogy ez a nem várt kiadás mennyire befolyásolja a betervezett 

fejlesztéseket. 

 

Fodor Imre képviselő: 4800 e Ft+Áfa az indulási ára, ebből 200 e Ft-ot tudnak engedni. Most 

lesz kötelező szervize a kocsinak, ha a tulajdonos csináltatja meg, akkor 4700 e Ft+Áfa az ára. 

 

Pulisch József képviselő: Ez személy gépkocsi és, tehát a beszerzéskor sem lehetett levonni az 

áfát, eladáskor sem lehet áfá-t számolni. Az eladónak megküldi a megfelelő jogszabály helyeket 

erre vonatkozóan. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Csak akkor tudja támogatni a kisbusz vásárlását, ha előtte a 

polgárőrség autóvásárlási kérelmét is tárgyalják. Elég rossz állapotban van, és mindennapi 

használatban van, talán fontosabb, mint a kisbusz vásárlása.  

 

Pulisch József képviselő: Nem látja a koncepcióját a terepjáró vásárlásának sem, amiről a 

tavasszal döntött a testület. Most már lesz terepjáró, kisbusz, de ki fogja vezetni ki fog vele 

dolgozni? A tanyagondnoknál az volt a lényeg, hogy a második félévben csak beindítjuk és 

meglátjuk, hogy mi lesz. Már akkor is el lehetett volna menni  a kisbusz vásárlása felé, és nem 

a terepjáró lett volna. A terepjáró önrésze fedezte volna a polgárőrség autóproblémáját.  Úgy 

látja a pályázat volt az elsődleges cél és nem az, hogy mi legyen mögötte. A kisbusznak valóban 

jó az ajánlott ára, de a költségvetésünk elég szűkös. A kettő együtt sok az idei költségvetésben. 

Az is megoldás lenne, ha a vétel ára fele ebben az évben a másik fele a következő évben kerülne 

kifizetésre. Fontossági sorrendet kell felállítani.  

 

Fodor Imre képviselő: Döntsön a testület, hogy kell-e a busz, vagy nem. Ha kell az eladóval 

biztosan meg lehet beszélni a fizetés ütemezését. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A kérdés hogy még mennyi időt bírna ki a polgárőr autó? 

 

Kovács György alpolgármester: Át kell gondolni mind két kérdést, hiszen fontos a 

polgárőrségnek is autó, mert tapasztalja, hogy milyen állapotban van. Most ad az önkormányzat 

2 millió forintot és azért egy 10 éves autót vennének. Annak már bizonytalan a kilométer futása, 

maga után vonhat egy nagyjavítást, ami 800 e Ft is lehet. Kellett volna egy hivatalos helyen 

állapot felmérést végezni a polgárőr autón, árajánlattal, javítással együtt. Az igaz, hogy a 

polgárőrségnek egy üzembiztos autó kell. Egy új Dacia Duster megfelelő autó lenne. Elérhető 

áron vannak 3 400 000 Ft-t már új autót lehet venni. Egy új autóval hosszútávra lehet tervezni. 

A pénzügyi helyzet meghatározza, hogy erre mikor kerül sor, esetleg a jövő évi költségvetésbe 

betenni és az évelején meg lehetne venni az autót. A kisbusz mellett szól, hogy alkalmi vétel.  

 

Kaszaláné Bán Anikó képviselő: A kérelmet kiegészíti azzal, hogy ezzel az autóval az előző 

évben történt egy baleset, a kárszakértői véleménybe a javítási költség 483000 Ft. Sajnos 

nagyon nehéz hozzá alkatrészt kapni és nagyon magas áron. Lengéscsillapítót is cserélni kell, 
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hátsó ajtó teljesen el van deformálódva, beázik, 2 db első csapágy csere,  komplett futómű csere, 

kuplung, fékek. Egy olyan autó kell, ami biztonságos, megbízható, hiszen sokat van használva. 

Szeptember 21-én lejár a műszaki érvényessége, attól kezdve nem tudnak szolgálatot adni, mert 

az autó nincs olyan állapotban, hogy le lehessen vizsgáztatni. Mindig szerettek volna egy új 

autót, de akkor plusz kiadása lennének a polgárőrségnek: casco, kötelező szerviz, olaj csere. 

Olyan használt autót próbáltak keresni, hogy javítás esetén az alkatrészek beszerzése ne legyen 

probléma. 

 

Kovács György alpolgármester: Az állapot felmérést előbb kellett volna elvégezni, mielőtt lejár 

a műszaki. Egy 10 éves autó vásárlása lutri, egy új autónál ott a garancia, ha elromlik valami. 

Véleménye szerint a jövő évi költségvetésbe kell betervezni, addig, ha kell az önkormányzat 

Nissan gépkocsiját is lehet használni.  

 

Pulisch József képviselő: Egyet ért az alpolgármesterrel, hogy a következő évi költségvetésbe 

egy új autót kell betervezni. Azon kell elgondolkodni, hogy addig milyen formában lehet 

megoldani a gépkocsi problémát.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Annak nincs akadálya, hogy Nissan-t az önkormányzat addig a 

polgárőrség rendelkezésére bocsájtja. Volt olyan időszak, amikor a polgárőrök a saját 

gépkocsijukkal látták el a szolgálatot. 

 

Kaszaláné Bán Anikó képviselő: Civil autóval nem lehet szolgálatot adni, nincsenek meg az 

autónak a polgárőr jellege, szabályzat van rá. Ha lehet, meggyorsítani az új autó vásárlást, 

lízingeléssel. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazat 3 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

66/2015.(IX.03.) önkormányzati határozata 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete kifejezi 

azon szándékát, hogy megkívánja vásárolni a Volkswagen Crafter 

gépkocsit. Felkérik az aljegyzőt a szerződés tervezet 

kidolgozásával, és megbízza a polgármestert, hogy adásvételi 

szerződés tervezetet a következő testületi ülésen terjessze be.  

 

Határidő: szeptember 24. 

Felelős:polgármester 

 aljegyző 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodással mellett az alábbi határozatot hozta: 
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Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

67/2015.(IX.03.) önkormányzati határozata 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

polgárőrség használt autó beszerzésére irányuló kérelmét nem 

támogatja.  

Elhatározza, hogy a következő évi költségvetésbe egy új Dacia 

Duster típusú terepjáró gépkocsi vásárlását előirányozza az 

üzemeltetési költségek biztosítása mellett.  

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: képviselő-testület 

  polgármester 

 

4, napirendi pont tárgyalása: Szociális tűzifa pályázaton való részvétel elhatározása 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy ebben az évben is van lehetőség pályázni. A 

pályázat kedvező elbírálása esetén 2 m3-rel számolva több család fog részesülni a 

támogatásból, mint előző évben. Ebből a tűzifából januárban lesz tüzelő. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

68/2015.(IX.03.) önkormányzati határozata 

 
Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete, a 

Magyarország 2015.évi központi költségvetéséről szóló 2014. évi C. 

törvény 1.sz. melléklet IX. fejezet 13. pontja alapján  a települési 

önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó 

kiegészítő  támogatására pályázatot kíván benyújtani. 

Csévharaszt Község Önkormányzata Képviselő-testülete a pályázat 

benyújtásával kapcsolatos feltételeket teljesíti és vállalja, hogy a 

szociális célú tűzifában részesülőtől ellenszolgáltatást nem kér. 

Tudomásul veszi, hogy a lakásfenntartási támogatásban részesülők 

számának átlag adata 69 fő, mely alapján 138 m3 kemény lombos 

tűzifa igényelhető maximálisan.Az önkormányzat m3-kénti 

támogatáson felül 1.000 Ft/ erdei m3 + ÁFA önrészt vállal. 

Felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtásra, illetve az 

aljegyzőt a rendelet tervezet előkészítésére.  

Határidő: értelemszerűen a pályázatban rögzítettek szerint. 

Felelős: polgármester 

              aljegyző  
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5. napirendi pont tárgyalása: Egyebek 

 

A.) Temető vízellátása 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy 3 ajánlat érkezett, egy mélyfúrású kút 1 millió 

forint, egy 850 e Ft szintén mélyfúrású a harmadik 200 e Ft. Az olcsóbb ajánlattal fúratunk egy 

olyan kutat, amilyen most van, de ennek az emelő magassága csak 9 méter hiába mélyebb a 

kút.  A drágább megoldás azt jelenti, hogy egy csőbe engedik le a szivattyút és nyomja fel a 

vizet.  A drágább megoldás biztonságosabbnak látszik, de dönthet a testület az olcsóbb 

megoldás mellett, most költ 200e Ft-ot.  

 

Fodor Imre képviselő szintén beszélt egy szakemberrel, akinek az ajánlata 20 méterig 80 e Ft, 

20 méter fölötti fúrások méterenként 5000 Ft-tal növeli a költséget, tehát  a 60 méter 280 e Ft 

lenne.  

 

Kovács György alpolgármester: Saját erőből megpróbálták megmenteni a kutat, meg lett 

kompresszorozva, de csak ideig óráig folyt a víz. Szakemberek elmondták, hogy elfogyott a víz 

a kútból, lejjebb kell fúrni. Mélyen lévő vízoszlopot nehéz felhozni, ezért kell a mélykúti 

eljárást használni. Nem kell aknát betonozni, mert a meglévő rendszerre rá tudnak csatlakozni.  

A jelenlegi kút 29-30 méteren van és a jelenlegi kútakna 5 méteren van. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: 125 milliméteres méretben a Gödi cég 176 e Ft anyag nettó ár, 

és 528 e Ft nettó munkadíjat kérne. 

 

Szép Hajnalka képviselő: Azt a megoldást kell választani, ami hosszútávon jó lesz. 

 

Fodor Imre képviselő: A kútfúrót meg kell kérdezni, hogyan képzeli el az egészet. 

 

Kovács György alpolgármester: Ezt a problémát rövididőn belül meg kell oldani. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát:   

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

69/2015.(IX.03.) önkormányzati határozata: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

hagyományos kút fúrásával kívánja biztosítani a temető 

vízellátását. 

 

Felhatalmazza a polgármestert a kivitelezővel való tárgyalásra. 

Amennyiben 300 000 Ft-ot meg nem haladó a kiviteli összeg, 

akkor kösse meg a szerződést. 

 

Határidő: azonnal  

Felelős: képviselő-testület 

  polgármester 
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B.) Nyáregyházi út 46. ingatlan bérbeadása 

 

 

Mocsáry Balázs polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy a szolgálati lakás üres lett. A 

kulcsot sajnos nem adták le, de az önkormányzat már birtokba vette az épületet. Az ingatlant a 

csévharaszti plébánia szeretné bérelni. Felkéri a lelkipásztort, hogy tájékoztassa a képviselőket 

a tervekről. 

 

Antal András lelkész: elmondja, hogy Csévharaszt önálló egyház közösség lett, most már 

Csévharasztról jár át Nyáregyházára. A templom kicsi egy karitatív tevékenység vitelére, kell 

egy helyiség, ahol tudják ezt folytatni, valamint ahol tudják tárolni a német országból behozott 

élelmiszereket, ruhaneműket. Már jól működik a Tescoval kötött szerződés alapján a kenyér 

osztás a rászorultak részére. A közmunkaprogramot elindították, jelenleg 8 fő csévharaszti 

lakost foglalkoztatnak. A Püspök úr úgy döntött, hogy egy nagyobb telephelyet szeretne a 

községben létesíteni. 

 

Kovács György alpolgármester: Nagyon jónak tartja az egyház hozzáállását a közmunka 

programhoz. A községben több embernek tudnának munkát adni. A hitélet is erősödne a 

községben. Sok sikert kíván. 

 

Antal Erzsébet aljegyző: Bérleti díj összegén gondolkodott az egyház vagy az ingatlan 

karbantartásával lenne fedezve? A női foglalkoztatás, hogy valósul meg? 

 

Antal András lelkész: jelenleg a 17 közfoglalkoztatottból 8 fő csévharaszti, ebből 6 nő. 

Termőföldet is szeretne az egyház bérelni, hogy megtudják termelni a zöldségféléket a 

konyhára, valamint az állatoknak a takarmányt.  A szükséges eszközökkel már rendelkeznek.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: A következő ülésen dönt a képviselő-testület a bérleti díjról. A  

mérőórákat is át kell íratni a bérlő nevére. A földbérlés kérdésére csak szeptember 15-e után 

tudnak visszatérni, mivel a jelenlegi bérlővel akkor jár le a szerződés. Milyen távon gondolják 

a bérlést? 

 

Antal András lelkész: Minimum 5, de inkább 10 év. 

 

 

 

 C,) Egyebek 

 

Mocsáry Balázs polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy az óvoda hőszigetelése 

befejeződött és a Trilak kérése, hogy legyen egy hivatalos átadás kis ünnepség keretében, 

melynek időpontját javasolja szeptember 10-én 16 órára.  

 

Kovács György alpolgármester: 2016-os falunap időpontját kellene meghatározni, hogy a 

fellépőket időben letudják foglalni.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Azon is el kell gondolkodni, hogy a falunap időpontján kell e 

változtatni, esetleg kerüljön át szeptemberre? 

 



9 
 

Kovács György alpolgármester: Nyáron kedvezőbb az időjárás a szabadtéri programokra. 

Szeptemberben már iskola kezdés és a szüreti felvonulások ideje van. Maradjon az augusztus 

5-6. 

 

Pulisch József képviselő: Még nem indult el az új honlap, nincs a pályázat miatt határidőhöz 

kötve? A Petőfi utcai aszfaltozásra beadott pályázat nem nyert, ezért a következő ülésre utána 

kellene nézni, hogy mennyibe kerülne egy normális kátyúzás. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A honlap készítése folyamatban van, a határidő nem zavar be a 

pályázatnál. 

 

Kovács György alpolgármesternek több észrevétele is. van. Temetőben a pengefal kijavítására 

történtek lépések? Szavatosságban meg lehet oldani? A Monori úti járdaépítése is be lett 

tervezve, amíg az időjárás engedi, folytatni kellene. Akácbokrok rá vannak nőve a ravatalozó 

oldalára. A Petőfi utcában a kipusztult fákat pótolni kell.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: A kivitelező a pengefal javítását el fogja végezni, a 

szavatosságba már nem fér bele. Monori úti járda építése az ősszel folytatódni fog, attól 

függően, hogy milyen lesz a közmunkások összetétele. Jelenleg a temetőben a kavicsos részt  

kell eltakarítaniuk, majd a kerítést kell befejezni. A temető felé vezető út mellei fák közül az 

öregeket ki kellene vágatni és egy fasor jelleg lenne kialakítva. Vállalkozótól kér ajánlatot a 

kivágásra. 

 

Kaszaláné Bán Anikó képviselő javasolja, hogy Mindenszentekre jó lenne egy lámpa 

felszerelése a temető nagykapujához. 

 

Mocsáry Balázs polgármester. A helyi kitüntetésekre javaslat nem érkezett, így most nem tudja 

a testület tárgyalni zárt ülés keretében. Az egyik lehetőség, hogy szeptember 24-re írásban 

küldenek javaslatot vagy a másik lehetőség, hogy további gondolkodást biztosítanak és az első 

kitüntető címek átadására nem október 23-án kerül sor, hanem egy későbbi időpontban. 

 

A képviselő-testületnek több közérdekű kérdése, észrevétele nem volt, az ülés a polgármester 

20 órakor bezárta. 

 

k.m.f. 

 

 

 

Mocsáry Balázs        dr.Kosztyi Emma 

polgármester           jegyző 

 

 

Hitelesítő:  

 

 

Fodor Imre                    Szép Hajnalka 

képviselő                      képviselő 

 


